
Kære Folketinget og Miljøudvalget Søborg den 19. februar 2021 

 

Jeg er bekymret for den grønne tankegang og hvordan vi passer på miljøet, når man nu er begyndt 

at "mine" og farme krypto valuta (ekstensivt i forhold til 2010). Det kræver enorme mængder strøm 

at udklække disse. 

 

Ved I, om vores strømleverandører kan mærke en forskel? Nu ved jeg godt at mange er 

hjemmearbejdende og bruger mere strøm, men dette er intet sammenlignet med kryptovaluta 

mining. 

 

Er I opmærksomme på dette? Det er nemlig ved at tage overhånd. 

 

Der farmes ikke lige så udbredt herhjemme som i udlandet, herunder Kina, USA, Rusland og Iran er 

nogle af dem som kan nævnes med et stort behov for dette. 

 

Bare det at købe IT udstyr et en gigantisk udfordring, da udstyret købes hjem af farmerne og 

dermed kan almindelige og mellemstore virksomheder ikke få IT udstyr hjem, ej heller almindelige 

konsumere. 

 

Jeg håber der gøres noget og man begynder at italesætte dette enorme problem. 
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